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V polemike o podávaní Eucharistie na ruku sa ukázalo, že niektorí veriaci, a zdá sa, že i
kňazi, majú zásadný problém vo svedomí rozdávať alebo prijímať Eucharistiu na ruku.
Istému ostychu možno rozumieť. Ale to, že veriaci radšej neprijímajú Eucharistiu, ako by ju
mali prijať do ruky, ukazuje, že majú zásadný, vieroučný alebo morálny problém. Otec Juraj
Vittek v novej časti relácie vKontexte vysvetlí, prečo je v rozpore s disciplínou Cirkvi
povedať, že rozdávanie alebo prijímanie Eucharistie na ruku je zásadne neprijateľná prax.

Kliknite a prihláste sa na odber videí z TV LUX

► https://www.youtube.com/channel/UCIH2qgNKE5uDJDUvToBL0MA?sub_confirmation=1

Tu nás môžete podporiť

► https://www.tvlux.sk/podporte-nas

Pozrite si aj ďalšie zaujímavé videá a relácie z TV LUX:

A TERAZ ČO? ►
https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5Hab1osktcAAmh4TtConA33C

PREČO OTČE? ►
https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5HY0ywSuY6LOwCwoLm4Ey8rk

JEDEN NA JEDNÉHO ►
https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5HYAMw3CH01yoHTX8j94I4vw

CHVÁLY ►
https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5HaTBfPIw0pxhkv4kHgWqwSA

MINÚTKA S PÁPEŽOM FRANTIŠKOM ►
https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5HYJmP-iirTecipP-P2bFNFq

QUO VADIS ►
https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5HaATInOeQzCybiCjnqFf6Qh

vKONTEXTE ►
https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5HYhBbB7uF8BHVvARkIf3X5u

KLBKO ► https://www.youtube.com/channel/UCWiD2chFQaKFlDsj8E27v-Q

KÁZNE ► https://www.youtube.com/playlist?list=PLIzsQMptV5HYKwtBtbNEy88dl8pX_l8dU

Pridajte sa k nám aj na Facebooku a Instagrame
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► https://www.facebook.com/televizialux
► https://www.instagram.com/televizia_lux

A všetky ďalšie informácie nájdete na našom webe

► https://www.tvlux.sk


